
 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Friluftsfrämjandet Haninge Lokalavdelning 
den 29 januari 2018 

Datum: 2018-01-29 
Närvarande: Maria Modén (ordf.), Francois Herrault, Matts Wallin, Ida Forslund,  Christina Modéen, Leif Lindström, Mats 
Vass (valberedning),Gustav Bergholtz (valberedning) 

1.      Mötets öppnande 

Maria Modén öppnade mötet. 

2.      Val av ordförande 

Maria Modén valdes som ordförande till mötet. 

3.      Val av sekreterare 

Francois Herrault valdes som sekreterare till mötet. 

4.      Val av justerare 

Christina Modéen  valdes som justerare till styrelseprotokollet. 

5.      Godkännande av dagordningen 

Dagordningen blev godkänd.  

6.      Föregående protokoll 

Protokollet från förra mötet är justerad och arkiverad. 

7. Ekonomi 
 
2017 års ekonomi situation: överskott på 33 518 kr. Medlemsåterbäring har ökat med 11 %. 
 
8. PR 

Klättringsaktiviteter har annonserats i Mitt i Haninge samt i evenemangskalender på Haninges hemsida. Detta har givit 
resultat och mail har inkommit med frågor om klättring. 

 



 

9. Inkommande post 

Vi gick igenom inkommande post. Bara reklampost. 

10. Genomgång av att-göra listan 
 
Följande punkter blev stängda sen sista möte ,se tabell nedan. 
 
Beslut: Styrelsen beslutade att backa beslutet om att införa swish i föreningen. 
 
Punkt 24 nedan ströks p.g.a. brist på tid. 
 
 

24 Beslut: Francois Herrault tar kontakt med skolor i Haninge 
och rapporterar 

Francois kan fråga EN rektor (Lina Axelsson Kihlblom 
Söderbymalmskola) hur rätt sätt att gå för att nå barnen 
och föräldrarna 

2017-09-23 Har mailat therese.garde@haninge.se rektor 
till Söderbymalmsskolan 

Francois 2017-05-2
9 

2017-08-2
8 

Stryk 

34 Swish 

Beslut: Styrelsen har tagit beslut att skaffa sig swish efter 
årsskiftet. 

Leif 2017-09-2
5 

 Backar 
beslutet 

36 Swish 

Beslut: Ulf Gustafsson tar fram ett förslag på hur vi ska 
använda Swish. 

Ulf 
Gustafss
on 

2017-10-2
3 

 Backar 
beslut 

39 Beslut: Maria Modén tar fram lista på ledare och andra  som 
ska få julklapp. 

Maria 2017-10-2
3 

 Klart 

40 Medlemsdag/inspirationsdag/rekryteringsdag 

Beslut: Francois Herrault skapar en aktivitet i januari. 
⇒ se aktivitet skapat 7 februari 

Francois 2017-10-2
3 

 Klart 

42 Planering årsstämma  Christina 2017-11-2  Klart 

 

mailto:therese.garde@haninge.se


 

Beslut: Christina Modéen kollar om det finns ett 
konferensrum i kulturhuset för årsstämman. Det ska gå att 
få kaffe.  

0 

45 
Studiecirkel angående FF-resor inom och utom 

landet 

Beslut: Francois Herrault informerar alla vandringsledare 
om studiecirkeln. 

Francois 2017-11-2
0 

 Klart 

47 Beslut: Ida Forslund meddelar vilken text ska skrivas på 
julkortet. 

Ida 2017-11-2
0 

 Klart 

48 Beslut: Maria Modén meddelar till vilka ledare korten ska 
skickas. 

Maria 2017-11-2
0 

 Klart 

 

11.Material till årsmöte 

Verksamhetsberättelse ska tas fram (Maria Modén) och verksamhetsplaneringen.  

Maria Modén och Leif Lindström  tar hand om kopieringen. Matts Wallin hämtar materialet. 

Leif Lindström hittar en årsmötes ordförande och en sekreterare.  

Maria Modén och Christina Modén fixar bildspel. 

12. Betalfunktion på hemsidan istället för swish 

Fördel: betalkortets försäkring kan användas 

Leif fortsätter undersöka detta och kollar hur rapporterna på betalningarna ser ut. 

13. Nya ledare: Malinda Flogby Emanuelsson, Ulf Emanuelsson, Linda Cöster, Lina Hägglund, 
Susanne Bergsmark, Elin Andersen 

Styrelse godkänner Malinda Flogby Emanuelssom som strövarledare. 

Styrelse godkänner Ulf Emanuelssom som strövarledare. 

Styrelse godkänner Linda Cöster som strövarledare med förbehåll att Linda blir medlem. 

 



 

Styrelse godkänner Malinda Flogby Emanuelssom som strövarledare med förbehåll att Lina blir medlem. 

Styrelse godkänner Susanne Bergsmark  som mulleledare. 

Styrelse godkänner Elin Andersen  som mulleledare. 

14. Utbildningar: naturparkour för Elin Kastenholm, skogsmulle för Susanne Bergsmark 

Enligt tidigare beslut går Elin Kastenholm naturparkour utbildning och Susanne Bergsmark strövarutbildning. 

15. Verksamhetsberättelse 2017 

Maria Modén skriver den. 

16. Budget 2018 

Styrelsen gick genom budgeten för 2018 och tar beslut att presentera den på årsmötet. 

17. Vandring till Pyrenéerna 

Ajourneras till nästa möte. 

18. Övriga frågor 
 
Matts Wallin förmedlar en kontakt med kommunens kontaktperson Helena Dahlin Kasse för nyanlända. 
 
19. Mötet avslutas 

Maria Modén har förklarat mötet avslutat. 

Nästa styrelsemöte: 26 februari. Francois kollar om biblioteket i VH är ledigt. 

Vid protokollet Justerare 

 

 

Francois Herrault Christina Modén 

 


